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Pöytäkirja 

Hallituksen kokous 14/2017  

 

Aika: tiistai 3.10.2017 klo 10   

Paikka: JKY:n toimisto, Pinni A5094 

 
 

Läsnäolijat: 

Maarika Kujanen (pj) 

Sofia Lindström (sihteeri) 

Mia Mustonen (saapui klo 10.44.) 

Henri Niemi 

Joel Oranen 

Sara Österberg (saapui klo 10.29) 

 

 

1. Kokouksen avaaminen  

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 10.07. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus  

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  

 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta  

Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Henri Niemi ja Joel Oranen. 

 

4. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi  

Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.  

 

5. Ilmoitusasiat  

Seuraava kollegio järjestetään 19.10. klo 15. 

Iltakoulun vuosijuhlille lähtevät edustamaan Henri Niemi ja Sara Österberg.  

Indexin vuosijuhlille ei pääse kukaan hallituksesta edustamaan.  

 

 

6. Talous 

 

a) Taloustilanne 

JKY:n tilillä on tällä hetkellä n. 900 euroa.  

 

b) Laskut ja kulukorvaukset 

JKY on saanut laskun Granolta Johtajuussymposiumin opiskelijapasseista.  

 

Hyväksyttiin maksettavaksi seuraavat kulut: 

 

Sofia Lindströmille Staabin vuosijuhlien osallistumismaksu.  

Sara Österbergille Staabin vuosijuhlien osallistumismaksu.  

 

 

c) Muut talousasiat 

Ei muita mainittavia talousasioita.  
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7. Koulutuspolitiikka 

Joel Oranen osallistui kopovaliokunnan kokoukseen viime viikolla, jossa puhuttiin mm. 

Tampere3:sta. Uuden yliopiston rehtorin nimittäminen on vielä auki. T3-sovellus on 

lanseerattu.  

Maarika Kujanen ja Sofia Lindström osallistuvat Tampereen uuteen kopokonferenssiin 

10.10. Tampereen teknillisellä yliopistolla.  

Joel Oranen on sopinut seuraavan kopotapaamisen kuun loppupuolelle.  

Maarika Kujanen on tavannut Antti Lönnqvistin ja keskustellut yliopiston tulevasta 

rakenteesta. Tapaamisessa oltiin päätetty, että JKK:n ainejärjestöjen puheenjohtajat, kopot ja 

hallopedit tapaavat TTY:n ainejärjestöjen edustajia tulevan rakenteen tiimoilta.  

 

 

8. Tiedotus 

Keskusteltiin hallitushakuinfon järjestämisestä. Syksyn aikana laaditaan myös pestiesittelyt 

JKY:n somekanaviin.  

 

 

9. Suhdetoiminta 

Sofia Lindström tapaa SYY-Tampereen puheenjohtajan lähipäivinä SYYspäivien tiimoilta.  

 

(Sara Österberg saapui) 

 

 

10. Kansainvälisyys 

Ei mainittavia kansainvälisyysasioita.  

 

 

11. Tapahtumat 

 

a) Kv-sitsit 

Index ei osallistu sitsien järjestämiseen.  

Tapahtumaan ollaan tilattu 100 kpl haalarimerkkejä.   

Sovittiin sitsien työnjaosta hallituksen kesken.  

Lipunmyynti alkaa ensi viikolla ainejärjestötiloissa. Kolmiobileet toimivat sitsijatkoina, 

jonne jokainen halukas hankkii omatoimisesti lipun Staabin toimistolta.  

 

(Mia Mustonen saapui) 

 

b) Vuosijuhlaillallinen 

Keskusteltiin ilmoittautumisen aikataulusta, vieraslistasta ja jatkopaikasta. Ravintola on 

varattu klo 19-22 ja jatkopaikaksi ehdotettiin ravintola Tillikkaa. Maarika Kujanen laatii 

alustavan vieraslistan. Sofia Lindström selvittää mahdollisia yhteistyökumppaneita.  
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12. MMETA 

 

 

13. Seuraava kokous 

Päätettiin seuraavan kokouksen alustavaksi ajankohdaksi tiistai 17.10. klo 12.  

 

 

14. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 11.32.  

 

 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi 

 

____________________________ ________________________________ 

Maarika Kujanen, puheenjohtaja  Sofia Lindström, sihteeri 

 

 

______________________________ _________________________________ 

Joel Oranen, pöytäkirjantarkastaja  Henri Niemi, pöytäkirjantarkastaja  

 

 


